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@دانشگاه f a r h i k h t e g a n d a i l y

این روزها کـــه دیگر همه بـــه ماندگار 

شـــدن کروناویروس تا مـــدت نامعلوم 

عادت کرده اند، چاره ای جز تطبیق پیدا 

کردن با شرایط جدید دنیا در بخش های 

مختلف برای پیگیری امور گذشـــته باقی نمانده اســـت. دنیای کرونایی باعث 

شده تا نه تنها حجم فعالیت ها توسط کادر بیمارستانی و در بخش های درمانی 

کشـــورها به شکل فزاینده ای افزایش پیدا کند، بلکه دیگر بخش های اقتصادی 

و اجتماعی جوامع نیز دستخوش تغییراتی شده اند. دانشگاه ها ازجمله مراکزی 

هســـتند که این روزها عجیب ترین شـــکل کاری خود را تجربه می کنند. جامعه 

آکادمیک کشور همانند بسیاری از دانشگاه های دنیا به ناچار برای دنبال کردن 

فعالیت های آموزشی و بعضا پژوهشی خود مجبور به استفاده از فضای مجازی 

شده تا بتواند علاوه بر تضمین سلامتی دانشجویان و اعضای هیات علمی اش، 

وظایفش را نیز کماکان دنبال کند. طولانی شـــدن حضور این ویروس چینی، 

باعث شد تا بســـتر لازم برای حضور دانشجویان جدیدالورود مهیا نشود و سال 

تحصیلی جدید بدون برگزاری جشـــن های استقبال از این دانشجویان شروع 

شـــد. در این میان تشکل های دانشجویی نیز که همه ساله برنامه های مختلفی 

را برای استقبال و البته عضوگیری و شناخت استعداد از میان دانشجویان جدید 

تدارک می دیدند، راهی جز تغییر شیوه برگزاری برنامه هایشان نداشتند. در این 

گزارش به ســـراغ تشکل های دانشجویی برخی از دانشگاه ها رفتیم تا برایمان از 

برنامه هایشان بگویند. 

زهرا رمضانی
روزنامهنگار

کنکور۱۴۰۰حذفنمیشود

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی با تاکید بر اینکه حذف کنکور یک پروسه 

تدریجی است و باید کار کارشناسی روی آن انجام بگیرد، گفت: »به طور یقین 

کنکور ۱۴۰۰ حذف نخواهد شد.« 

سعیدرضا عاملی در گفت وگو با ایسنا، ضمن اعلام این مطلب در پاسخ به برخی 

اخبار و اظهارنظرها مبنی بر حذف قطعی کنکور تا یک یا دو سال آینده، اظهار کرد: 

»کنکور کارشناسی و ورودی دانشگاه ها قطعا برای سال آینده یعنی ۱۴۰۰ حذف 

نخواهد شد و نباید نگرانی در بین داوطلبان ایجاد کرد.« وی در ادامه با تاکید بر 

اینکه حذف کنکور یک فرآیند پیچیده است، تصریح کرد: »ابتدا باید سیاست های 

حذف کنکور در نقشه جامع علمی کشور به تصویب برسد و بعد سازمان سنجش 

آموزش کشور مقدمات اجرایی آن را تهیه کند.« دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی 

اظهار کرد: »برای انجام اقدامات اجرایی حذف کنکور سازمان سنجش آموزش 

کشور نیازمند همکاری های بیشتری است، بنابراین کنکور سال آینده برقرار است.« 

تامینمالی۳۹۷شرکتدانشبنیانآسیبدیدهازکرونا

محسن نوتاش، مدیر ارتباط با مشتریان صندوق نوآوری و شکوفایی در گفت وگو با  باشگاه خبرنگاران جوان، درخصوص 

تسهیلات و خدمات ارائه شده به شرکت ها برای تولید تجهیزات موردنیاز جهت مقابله با بیماری کرونا، اظهار کرد: 

»صندوق نوآوری و شکوفایی به منظور مقابله با شیوع ویروس کرونا در کشور در ابتدای طرح، مبارزه با بیماری را در 

اسفندماه سال گذشته مطرح کرد و تا پایان سال ۵ هزار میلیارد ریال به شرکت های صاحب ایده در حوزه مبارزه با این 

ویروس و تولیدکنندگان تجهیزات پزشکی مانند ماسک، دستکش و... اختصاص داد.« او گفت: »هدف از اجرای طرح 

مبارزه با بیماری کرونا، تامین مالی شرکت هایی بود که به تولید تجهیزات و لوازم پزشکی از قبیل دستگاه های کمک 

تنفسی، لباس های بیمارستانی، دستکش و مواد ضدعفونی کننده می پرداختند تا از شیوع و گسترش این ویروس 

جلوگیری شود که در آن زمان با تایید ۶۱ طرح، ۲۵۰ میلیارد تومان تسهیلات به شرکت هایی که طرح شان پذیرفته 

شده بود پرداخت شد.« مدیر ارتباط با مشتریان صندوق نوآوری و شکوفایی بیان کرد: »بعد از نیمه فروردین ماه سال 

جاری طرح دیگری با عنوان حمایت از کسب وکار های آسیب دیده از بیماری کرونا در دست اجرا قرار گرفت که در این 

طرح تسهیلات کم بهره برای شرکت های دانش بنیان کوچک، شرکت های شتاب دهنده، شرکت های خلاق کوچک، 

شرکت های فناور مستقر در پارک های علم و فناوری و مراکز رشد و شرکت های دانش بنیان بزرگ درنظر گرفته شد.« 

اعلامآمادگیسازمانسنجشبرایبرگزاری۲کنکوردرسال

منصور کبگانیان درحاشیه یکصدوسی وهشتمین ستاد نقشه جامع علمی کشور با اشاره به بحث 

ساماندهی میزان سنجش و پذیرش )کنکور( گفت: »بحث های خوبی در این زمینه شد. حدود ۸ 

سیاست در کمیسیون علم و آموزش آماده شده بود که به صورت کلی ارائه شد.« وی ادامه داد: »در 

این جلسه به جدا شدن فرآیند سنجش از پذیرش پرداخته شد. در موضوعی که الان به اسم کنکور 

وجود دارد، داوطلب بلافاصله بعد از کنکور پذیرش شده و مشخص می شود که چه رتبه ای دارد.« 

قائم مقام ستاد علم و فناوری شورای عالی انقلاب فرهنگی افزود: »جدا شدن سنجش از پذیرش به 

این معنی است که سطح علمی و رتبه فرد تعیین می شود و پیشنهاد شد این رتبه تا بازه زمانی مثلا 

حدود ۲ سال، معتبر باشد تا داوطلب برای انتخاب رشته و دانشگاه آزاد اسلامی آزادی عمل داشته 

باشد.« وی با بیان اینکه فرآیند پذیرش حتما باید از سنجش جدا شود، افزود: »بر پرهیز از جنگ 

روانی که در دوران کنکور رخ می دهد تاکید شد و سازمان سنجش نیز اعلام آمادگی کرد تا این 

امتحان )کنکور( بیش از یک بار در سال برگزار شود. البته ما علاقه داریم بیشتر از دو بار برگزار شود 

ولی حداقل دو بار در سال پیشنهاد شد که همه این موارد مراحل روند نهایی شدن را طی می کند.« 

مسئول سیاسی بسیج دانشگاه شهید بهشتی: 

امسـال شبکه سـازی از طریق فضای مجازی 
انجـام می گیرد

مهدی خطیب دماوندی، مسئول سیاسی بسیج دانشگاه شهید بهشتی با بیان 

اینکه کرونا چالش بزرگی برای جریان دانشجویی محسوب می شود، گفت: 

»نحوه تعامل، جذب، کادرسازی و شبکه سازی در شرایط فعلی دانشگاه ها 

کار بســـیار دشواری اســـت. در بحث جذب دانشجو نیز تعاملی را با معاون 

فرهنگی و دانشـــجویی دانشگاه برقرار کردیم که طبق آن بتوانیم اطلاعات 

اولیه این دانشجویان را دریافت کنیم، البته ما به صورت پاره وقت در محیط 

دانشـــگاه حضور داریم تا بتوانیم برای دانشـــجویانی که به صورت فیزیکی 

به دانشـــگاه می آیند و کارهای ثبت نام شان را انجام می دهند، برنامه ریزی 

کنیم.« او با تاکید بر اینکه جذب دانشـــجویان در تشـــکل مان را از طریق 

حضوری و غیرحضوری دنبال می کنیم، اظهار داشت: »سایت رسمی دانشگاه 

شهیدبهشتی و همچنین صفحات مجازی آن اقدام به معرفی فعالیت های 

دانشجویی از قبیل تشکل ها، نشریات، انجمن های علمی و... کرده و اینها 

جزء راه های ارتباطی اولیه با دانشجویان جدید محسوب می شود.« مسئول 

سیاسی بسیج دانشگاه شهید بهشتی تصریح کرد: »ما دو نشریه الکترونیکی 

نیز تولید کرده ایم و در کنار آن بحثی با عنوان »دانشگاهت را بهتر بشناس« 

در صفحات مجازی بســـیج راه اندازی کرده ایم و از طریق آن دانشکده های 

مختلف، نحوه انتخاب واحد، عضوگیری و... را معرفی کرده ایم و تلاش مان 

این بود تا در مدت زمان ثبت نام و آغاز کلاس ها به نوعی دانشـــجویان را با 

دانشگاه و فعالیت های دانشجویی آشنا کنیم.« 

خطیب دماوندی با بیان اینکه تصور نمی کنم امسال عضوگیری از دانشجویان 

جدید به معنی عامه آن صورت بگیرد، گفت: »در ســـال جاری خدماتی که 

تشکل ها و بسیج دانشجویی ارائه می دهند از طریق فضای مجازی صورت 

می گیرد. به همین دلیل نمی توان گفت در این ترم بحث جذب نیروی جدید 

را همانند گذشته خواهیم داشت. همچنین موضوع اول مان این است که 

بتوانیم یک نوع آشنایی بین دانشجویان جدید با فضای دانشگاه و فعالیت های 

تشـــکیلاتی انجام دهیم و صرفا به دنبـــال ایجاد دریچه ارتباطی میان آنها 

هســـتیم. البته با راه اندازی گروه در فضای مجازی قطعا بحث شبکه سازی 

دانشجویان جدید را دنبال خواهیم کرد.«

دبیر انجمن اسلامی دانشگاه خوارزمی:  

راه اندازی گروه پرسش و پاسخ 
برای پاسخگویی به سوالات دانشجویان

عباسعلی خوانساری، دبیر انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه خوارزمی 

با بیان اینکه با همکاری معاونت فرهنگی، کلیپی برای معرفی دانشگاه 

تهیه کرده ایم، گفت: »با کمک معاون پژوهشی درحال تهیه بروشوری 

برای معرفی امکانات رفاهی دانشگاه اعم از خوابگاه، سالن ها و... 

هستیم. همچنین با معاونت آموزشی نیز درصدد هستیم تا به سوالات 

دانشجویان در این حوزه پاسخ دهیم. با این حال گروه پرسش و پاسخی 

را هم با همکاری بسیج دانشگاه راه اندازی کرده ایم تا از طریق آن بتوانیم 

به سوالات مختلف دانشجویان پاسخ دهیم.« 

او ادامه داد: »درصدد هستیم تا برای دانشجویانی که خواهان عضویت 

در تشکل ها هستند، بتوانیم طی هفته های آتی جلسه ای را به صورت 

وبینار برگزار کنیم تا در جریان کم و کیف تشکل ها قرار بگیرند. البته 

این مساله جدا از بحث استعدادیابی دانشجویان است و تلاش داریم تا 

بتوانیم از دانشگاه، شماره تماس دانشجویان جدید را بگیریم و با استفاده 

از رباتی که راه اندازی کرده ایم، فرم هایی را در اختیار دانشجویان بگذاریم 

و آنها بعد از تکمیل کردن آنها زمینه های مورد علاقه شان را برای فعالیت 

به ما معرفی کنند.« 

دبیر انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه خوارزمی تصریح کرد: »براساس 

اطلاعاتی که دانشجویان در اختیارمان می گذارند، برای جذب نیرو 

نه تنها در این تشکل، بلکه در تشکل بسیج و حتی انجمن های علمی 

استفاده خواهیم کرد؛ با این حال از آنجایی که همچنان کلاس ها به 

صورت کامل برگزار نشده، بازه زمانی مشخصی را برای جذب دانشجویان 

در نظر گرفته ایم و قطعا در صورت مهیا شدن شرایط مسئولان پذیرش 

تشکل ها این کار را دنبال خواهند کرد.« 

خوانساری گفت: »با توجه به اینکه شرایط امسال در دانشگاه ها کاملا 

متفاوت بوده و از طرف دیگر بخشی از دانشجویان اصلا با فضای دانشگاه 

آشنا نیستند، نمی توانیم بازه زمانی مشخصی را برای جذب نیرو در نظر 

بگیریم. به همین دلیل در ابتدا باید منتظر بمانیم تا در جریان علاقه 

دانشجویان قرار بگیریم و بعد آن دسته از دانشجویانی که خواهان فعالیت 

در تشکل ها هستند را بنا به سابقه فعالیت شان عضو کنیم.«

مسئول بسیج دانشگاه خوارزمی: 

عضوگیری دانشـــجویان از طریـــق برگزاری 
فعالیت های جهادی صورت می گیرد

نیما آذری، مسئول بسیج دانشگاه خوارزمی با بیان اینکه تمام ثبت نام ها به 

صورت غیرحضوری انجام شده است، گفت: »ما نیز برای سهولت دانشجویان 

رباتی را راه اندازی کردیم که در آن علاوه بر معرفی دانشگاه، نحوه آموزش 

مجازی، انتخاب واحد و... را به دانشـــجویان معرفی کردیم تا دانشجویان 

جدید با مشکلات کمتری روبه رو شوند.« او ادامه داد: »بحث فعالیت های 

جهـــادی را نیز در همین مدت دنبال کرده ایم و با انتشـــار اطلاعیه ای از 

دانشجویان کرجی و تهرانی خواستیم تا تحت عنوان کار جهادی با ما در 

راستای تهیه و توزیع اقلام بهداشتی و معیشتی همکاری کنند و قطعا به 

محض رسیدن تعداد به حدنصاب بحث توزیع این اقلام را در مناطق محروم 

آغاز خواهیم کرد.« مسئول بسیج دانشگاه خوارزمی در توضیح بیشتر این 

مساله اظهار داشـــت: »اطلاعیه ای که در حوزه فعالیت جهادی منتشر 

کرده ایم، صرفا مختص جذب نیروها خواهد بود و در زمان ثبت نام نیز فرمی 

را توسط معاونت فرهنگی در اختیار دانشجویان گذاشتیم که براساس آن 

دانشجویان علاقه شان را در حوزه های مختلف از قبیل هنری، فرهنگی، 

جهادی و... اعلام کرده اند و قطعا عضوگیری نیز براســـاس همین فرم ها 

صورت می گیرد.« آذری با بیان اینکه از همین هفته کلاس های دانشگاه 

آغاز شده است، گفت: »بعد از اینکه تعداد دانشجویان برای همکاری در 

بحث توزیع اقلام به حد مدنظر برسد، توزیع اقلام را در پایان هر هفته انجام 

می دهیم؛ چراکه نمی خواهیم به زمان درسی دانشجویان آسیبی وارد شود.« 

دبیر انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه شهید بهشتی: 

انتشار پک های آشنایی با دانشگاه 
در فضای مجازی 

محمد هوشنگ، دبیر انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه شهید بهشتی گفت: 

»در ابتدا رایزنی هایی را با مسئولان دانشگاه برای فعالیت در فضای مجازی انجام 

دادیم و درنهایت پک هایی را در این بســـتر آماده کردیم که در آن فیلم هایی برای 

آشـــنایی با سایت های دانشگاه وجود دارد، متنی را نیز برای دانشجویان ورودی 

جدید آماده کردیم که بتواند کمی از استرس دانشجویان به دلیل شرایط جدید 

آموزشی در دانشگاه بکاهد و فضای امیدوارانه ای را با در نظر گرفتن واقعیت ها به 

دانشجویان منتقل کند.« او با بیان اینکه کلیپی را هم در دست ساخت داریم که 

معرف بخش های مختلف دانشگاه خواهد بود، افزود: »متاسفانه امسال شرایط 

حضور دانشجویان در فضای دانشگاهی حداقل تا این لحظه فراهم نشده است، از 

این رو در نظر داشتیم تا با ساخت این کلیپ بتوان آنها را از طریق فضای مجازی با 

دانشگاه آشنا کرد. همچنین نشریه و ویژه نامه ای را برای ورودی های جدید منتشر 

کرده ایم که تا پایان هفته در اختیار گروه هایی که توسط انجمن های علمی ایجاد 

شده، قرار می گیرد تا از این طریق به دست دانشجویان برسد.« دبیر انجمن اسلامی 

دانشجویان دانشگاه شهیدبهشتی اظهار داشت: »در متن امیدوارانه مان آدرس 

واحد اجتماعی مان را نیز درج کردیم تا بتوانیم مشکلات آموزشی دانشجویان را 

برطرف کنیم. پیش از اینکه بحث ورودی های جدید مطرح شود، ما مشکلاتی را 

در حوزه آموزشی داشتیم که تمام آنها را پیگیری کرده و درصدد رفع آنها هستیم. 

قطعا هرچه جلوتر برویم فضای مطالبه گری خود را نیز در بستر فضای مجازی دنبال 

خواهیم کرد.« هوشنگ بیان داشت: »برای دانشجویانی که در ابتدا وارد انجمن 

می شوند، یک سری دوره های آموزشی طراحی شده است و علاوه بر آن، کارهایی نیز 

به آنها سپرده می شود تا از این طریق بتوانند با بخش های مختلف تشکل دانشجویی 

ارتباط بگیرند. قطعا در شرایط امروز مجبور هستیم تا با کارسپاری به دانشجویان 

جدید بحث استعدادیابی آنها را دنبال کنیم، البته در کنار استعدادیابی، تشکل 

نیز نیازهایی دارد و بخشی از عضوگیری ما براساس نیاز تشکل انجام می شود.«

مسئول بسیج دانشگاه صداوسیما: 

برنامه های تبلیغاتی و معرفی دانشگاه 
از 2 هفته آینده آغاز خواهد شد

فخرایی، مســـئول بسیج دانشگاه صداوسیما بابیان اینکه برنامه هایی را 

برای دو هفته آینده در نظر گرفته ایم، گفت: »در وهله اول با دانشـــجویان 

ورودی جدید ارتباط خواهیـــم گرفت تا بتوانیم از این طریق برای جذب 

دانشـــجویان در تشکل مان استفاده ببریم. همچنین برنامه هایی را برای 

معرفی دانشـــگاه در نظر گرفته ایم و تبلیغاتی نیز به صورت اینفوگرافیک، 

پوستر و... مدنظر داریم که درحال طراحی آن هستیم و قرار است از طریق 

این مسیر فضا و فعالیت های بسیج را برای دانشجویان جدید معرفی کنیم.« 

او ادامه داد: »دانشجویان از طریق تبلیغاتی که در آینده انجام خواهیم داد، 

می توانند نسبت به اعلام حوزه های مورد علاقه شان اقدام کنند و طبیعتا 

این دانشجویان بر همین اساس جذب خواهند شد، البته تا حدی این کار 

را آغازکرده ایم، چراکه پیش از ورود دانشجویان جدید گروهی را در فضای 

مجازی تشکیل داده بودیم و تا حدودی با بخش زیادی از دانشجویان ارتباط 

داریم و قطعا از همین ظرفیت برای ورودی های جدید نیز بهره خواهیم برد.« 

مسئول بسیج دانشگاه صداوسیما اظهار داشت: »قطعا شرایط جدید باعث 

شده تا روند کاری تشکل ها نیز تغییر کند و بیشتر به سمت بهره مندی از 

بستر فضای مجازی روی بیاورند، ما نیز تلاش کردیم تا بتوانیم از ظرفیت 

موجود این حوزه برای معرفی دانشـــگاه، شـــناخت استعدادها و بالطبع 

عضوگیری از دانشجویان جدیدالورود بهره ببریم.« 

مسئول بسیج دانشگاه تهران: 

در طول سال تحصیلی از طریق فضای مجازی 
با دانشجویان در ارتباط خواهیم بود

محسن نراقی، مسئول بسیج دانشگاه تهران با بیان اینکه امسال با توجه به 

شیوع کرونا دانشجویان ورودی اصلا وارد دانشگاه نشده اند، گفت: »با توجه 

به اینکه دوران تحصیل در مدارس با تحصیل در دانشگاه ها کاملا متفاوت 

است، مشکلاتی را در آینده درخصوص نودانشجویان شاهد خواهیم بود و با 

توجه به اینکه وظیفه تشکل ها آشنایی دانشجویان با فضای دانشگاه است، 

تلاش کردیم با انجام برخی فعالیت ها مانند ساخت کلیپ ها، اینفوگرافیک ها 

و... بخش های مختلف دانشـــگاه و تشکل های فعال را به این دانشجویان 

معرفی کنیم. خوشبختانه توانستیم در همین مدت با تعدادی از دانشجویان 

جدیدالورود در بســـتر فضای مجـــازی ارتباط گرفته و بخش های مختلف 

دانشگاه و تشکل مان را در چارچوب ضوابط بسیج دانشجویی به آنها معرفی 

کنیم.« او ادامه داد: »طرح هایی را در دست اجرا داریم تا براساس آن در طول 

ترم و حتی سال تحصیلی با این دانشجویان در ارتباط باشیم و در حوزه های 

مختلف اعم از درسی و غیردرسی به آنها در حد ممکن کمک رسانی کنیم 

تا مشکلات کمتری برای آنها ایجاد شود. البته در کنار همه این فعالیت ها، 

ارکان مختلف بسیج دانشجویی هرکدام برنامه های خاص خود را متناسب 

با حیطه فعالیت شان درنظر گرفته اند و درحال اجرا هستند.« 

مسئول بسیج دانشـــگاه تهران تصریح کرد: »در بحث استعدادیابی برای 

عضوگیری از دانشجویان جدیدالورود اقداماتی توسط دانشگاه صورت گرفته 

و در کنار آن ما نیز برنامه هایی را اجرا خواهیم کرد که یکی از آنها ارائه فرم هایی 

به دانشجویان است که با تکمیل آن می توان بخش مهمی از استعدادیابی را 

انجام داد، قطعا در مرحله بعد از ظرفیت هرکدام از دانشجویان که خواهان 

فعالیت در بدنه تشکل دانشجویی هستند، استفاده خواهیم کرد. البته ارائه 

این فرم ها طی هفته های آینده و درصورت آماده بودن بستر لازم و همکاری 

دانشگاه دراختیار دانشجویان قرار خواهد گرفت.« 

مسئول تشکیلات جامعه اسلامی دانشجویان دانشگاه تهران: 

عمده انرژی مان را صرف پاسخگویی به 
سوالات نودانشجویان خواهیم کرد

محمدامین ساغندی، مسئول تشـــکیلات جامعه اسلامی دانشجویان 

دانشـــگاه تهران با تاکید بر اینکه امســـال چالش های جدی روبه روی 

تشـــکل ها وجود دارد، گفت: »قطعا در حوزه جـــذب نیرو بحث ارتباط 

چهره به چهره مولفه بسیار مهمی است اما در بستر فضای مجازی چنین 

امکانی وجود ندارد و این مساله کمی مشکل ساز می شود؛ از سوی دیگر 

طی این مدت حرف های ضدونقیض زیادی درباره چگونگی شروع ترم زده 

می شد که درنهایت به یکباره صحبت از ثبت نام به صورت غیرحضوری به 

میان آمد و همین باعث شد روند برنامه هایمان دچار تغییر شود، البته ما 

از قبل برنامه ریزی های لازم را برای این شرایط انجام داده بودیم.« او ادامه 

داد: »از طریق فضای مجازی گروه هایی را ایجاد کردیم تا دانشـــجویان 

در آن عضو شوند و بیشـــتر انرژی مان نیز صرف پاسخگویی به سوالات 

نودانشجویان می شود، چراکه این قشر با مشکلات زیادی روبه رو هستند 

و در شرایطی وارد دانشگاه می شوند که نه تنها اساتید را نمی بینند بلکه 

حتی با مســـئولان و ترم بالایی ها نیز در ارتباط نیستند، به همین دلیل 

آنها ســـوالات زیادی درباره ابتدایی ترین مسائل مانند چگونگی ورود به 

سامانه، انتخاب واحد و... دارند و ما نیز از طریق فضای مجازی درصدد 

رفع این مشـــکلات هستیم.« مســـئول واحد تشکیلات جامعه اسلامی 

دانشـــجویان دانشگاه تهران با بیان اینکه اداره کل فرهنگی و اجتماعی 

دانشگاه سایت نگارستان را راه اندازی کرده است، اظهار داشت: »در این 

ســـایت برای هر تشکل بخشی درنظر گرفته شده که بتواند از طریق آن 

اقدام به اطلاع رسانی درباره برنامه ها، فعالیت ها و... کند، هرچند تا امروز 

چندان اســـتقبالی از آن صورت نگرفته است. البته ما بسترهای خاص 

به خود را تعریف کرده ایم تا هم راستا با این سایت بتوانیم با دانشجویان 

ارتباط بگیریم.« ســـاغندی افزود: »ما وبینارهـــای مختلفی را در حوزه 

تحصیلی دانشجویان برگزار کرده و خواهیم کرد که در آن اساتید مطرح 

هر رشته ای نیز حضور خواهند داشت تا از این طریق دانشجویان بتوانند 

آشـــنایی بیشتری با رشته خود پیدا کنند. امیدواریم با برنامه ریزی های 

صورت گرفته چالش فعلی را پشت سر بگذاریم. 

نباید فراموش کرد که نودانشجویان بخشی از هویت دانشگاه محسوب 

می شـــوند و قطعا عضویت در تشـــکل ها به خود این دانشجویان کمک 

خواهد کرد و ما نیز از بسترهای موجود در شناخت استعدادها و عضویت 

دانشجویان علاقه مند بهره خواهیم گرفت.« 


